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Lgbtqi+-sensibiliseringscampagnes  -  Stand van zaken

Uit tal van onderzoeken naar het welzijn of discriminatie van mensen uit de lgbtqi+- 
gemeenschap (lgbtq+: lesbian, gay, bisexual, transgender, questioning, intersex, plus) 
blijkt dat sensibilisering zeer belangrijk is ter verbetering van het welzijn van deze mensen. 
Uit het onderzoek ‘Homofoob gedrag: rationaliteit versus de sociale context’ van 2014 blijkt 
bijvoorbeeld dat ook tal van mensen zich niet realiseren dat wanneer een opmerking niet 
kwaad bedoeld is, het wel kwaad kan doen. Informeren en sensibiliseren zou hier kunnen 
helpen. Uit een ondervinding van Unia (2020) wordt ook geadviseerd om zo vroeg mogelijk 
meer bewustzijn te creëren, op school, maar ook in het bedrijfsleven, waar gevallen van 
holebifobie en intimidatie te vaak geminimaliseerd worden, dat er krachtiger gereageerd 
moet worden. In het onderzoek ‘Sloten en sleutels: wat slachtoffers van haatmisdrijven en 
haatincidenten helpt na de haat’ van de Koning Boudewijnstichting (2020) wordt er ook 
geadviseerd om nog meer op sensibilisering in te zetten: sensibilisering naar burgers in 
het algemeen over bepaalde kwesties, maar ook preventief naar kwetsbare groepen.
 
1. Kan de minister een overzicht geven van welke sensibiliseringscampagnes lopende of 

gepland zijn? 

2. Kan de minister een stand van zaken geven van initiatieven en overleg met ministers 
uit de Vlaamse Regering over sensibiliseringscampagnes op de werkvloer, op school, 
in woonzorgcentra, enzovoort? 

Graag verwijs ik ook nog naar mijn schriftelijke vraag nr. 94, eveneens vandaag ingediend.



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 93 van 4 december 2020
van PAUL VAN MIERT

1. Op dit moment zijn in het kader van het functionele LGBTQI-beleid geen 
sensibiliseringscampagnes lopende.
Wat betreft toekomstige initiatieven bekijk ik of er in functie van de aanbevelingen uit 
de lopende onderzoeken (m.b.t. holebi’s van buitenlandse herkomst, m.b.t. de kennis 
en houding inzake intersekse bij de Vlaming) een sensibiliserend of informerend initiatief 
vorm moet krijgen.

2. De initiatieven in het kader van het Horizontaal Gelijke Kansen en Integratieplan voor 
2021 zullen de komende maanden vorm krijgen in samenwerking met mijn collega’s 
binnen de Vlaamse Regering. Ik heb vandaag nog geen zicht op de concrete invulling.


